
 
 
   
 
 

      
 

 
 

PROTOKOLL AU-MØTE 
 
Til :  AU - VTSK 
Fra :  Christopher Fevang – adm.sjef 
Kopi: :  Vara og skiklubbutvikler 
Tid :  Mandag 22.januar kl 18.00 
Sted :  Teams 
Møtenr:  AU-møte nr. 03, 2023-2025/VTSK    
 
Til stede: Johnny Mortensen, Ove Berrefjord, Silje Blytt, Nelly Hermansen, Christopher 

Fevang  
 
Ikke møtt: Dag Nielsen, Julia Vik, Einar Aabrekk 
 
 
Saksliste 
 
Sak nr. 09, 2023-2025/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken:  Godkjenning av innkalling til AU-møte nr 03 2023-2025  
  Godkjenning av protokoll AU-møte nr 02, 2023-2025 
 
Vedtak:   Godkjent innkalling og protokoll 
 
Sak nr. 10, 2023-2025/VTSK – ØKONOMI 
Kort om saken:  Regnskapsrapport pr 31.desember 2023 viser et overskudd på kr 

123.538,- 
  

Balansen er ikke endelig avstemt, så det kan komme noen mindre 
endringer. Det er også mulig at det fortsatt vil komme enkelte 
faktura som gjelder 2023. 

  
  
Vedtak: Regnskapsrapporten tas til orientering 
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Sak nr. 11, 2023-2025/VTSK – BUDSJETT 2024 
Kort om saken: Presentert på styremøtet 11.desember. Styret besluttet da å 

avvente utfallet av kretsledernes beslutning rundt fordeling post 
3-midler / SKU-prosjektet før endelig budsjett vedtas.   

 
 Ingen videre behandling av fordeling post 3-midler og SKU-

prosjektet. AU antar dermed at det ikke vil bli endringer fra 
fjoråret.    

 
Vedtak: Budsjett sendes ut på nytt for siste høring, og vedtas på 

styremøte 12. februar. 
 

Eventuelt:  
Kort om saken: Skitinget 2024 – Innspill til valgkomiteen med frist 18.februar. Brev 

sendt skikretsene og skiklubbene 18.januar.   
 
Tiltak: Henvendelsen tas til orientering 
 
Kort om saken: Revidert handlingsplan for antidopingarbeid. Skal behandles i 

skistyremøte 30.januar. Videre fremdrift er å lage handlingsplan i 
egen krets. Se vedlegg for handlingsplan oppe til høring. Se pkt. 
3.3 Gjennomføring av tiltak mot enkeltmedlemmer, klubb og 
skikretser. Det enkelte skikretsstyret har i samarbeid med sin 
administrasjonssjef ansvar for å iverksette tiltak på nivå 1 og 2 

   
Tiltak: Tiltak tilknyttet handlingsplanen jobbes med etter at 

handlingsplanen er vedtatt i skistyret 30.januar. 
  
 
Kort om saken: Opplevd liten kontroll på anleggssituasjonen i kretsen, i hvert fall i 

forbindelse med prosjektering/prosesser. Ønsker bedre struktur og 
informasjon fra NSF.    

 
Tiltak: Adm.sjef sjekker med Dag Nielsen hvordan dagens situasjon er, og 

hva han kjenner til av nye prosjekter.  
  
 
 
 
Vedlegg:  Regnskapsrapport pr 31.desember 2023  
 Budsjett 2024 
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